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NOTAT 

Spørgsmål stillet den 29. april 2019 til skriftlig besvarelse af Ceci-
lia Lonning-Skovgaard om gebyr på foreningsfaciliteter 

 
Spørgsmål 
Jeg har fået en henvendelse fra formanden for bestyrelsen i Brønshøj 
Bordtennis. Han er bekymret for, hvad det vil betyde for hans klub, 
hvis der indføres gebyr for brug af kommunens faciliteter, som traditi-
onelt har været stillet vederlagsfrit til rådighed for de folkeoplysende 
foreninger. 
 
Jeg vil gerne bede om en status på arbejdet med eventuelt at indføre 
sådan et gebyr. 
 

Svar 

Siden Kultur- og Fritidsudvalgets møde den 20. december 2019 har en 
arbejdsgruppe bestående af Jonas Bjørn Jensen og Franciska Rosen-
kilde fra Kultur- og Fritidsudvalget, Søren Hemmingshøj og Anders 
Gredal Berner fra Folkeoplysningsudvalget samt to repræsentanter fra 
forvaltningen arbejdet med at udvikle forskellige modeller for indfø-
relse af gebyr for brug af offentlige faciliteter. 
 
Arbejdsgruppen arbejder med mulige scenarier for den kommende ge-
byrmodel, som friholder foreninger med børn og unge mest muligt. 
 
Gruppen forventer at have afgjort, hvilket af de pt. mulige scenarier 
som vil fungere bedst, ultimo maj 2019. 
 
Herefter vil et forslag blive lagt op til politisk behandling i Kultur- og 
Fritidsudvalget samt i Borgerrepræsentationen, som træffer den ende-
lige beslutning. Herefter vil Kultur- og Fritidsforvaltningen orientere 
alle berørte foreninger. 
 
 
Med venlig hilsen 
 
 
Mette Touborg 
           /Mads Kamp Hansen 
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